
           

 

 
Toruń, 5.03.2017 r. 

Szanowny Panie Pawle, 

dziękuję za kompleksowe udzielenie informacji publicznej, jednak w nawiązaniu do treści udzielonej 
w informacji publicznej, tj.: 

 

 

  

powstało pytanie jak przebiega ocena oraz następnie realizacja wniosków, które zawierają ww. 
"przeciwskazania", jak np. LuxFest. 

Będę wdzięczny za udzielenie informacji publicznej w danej kwestii. 

  

Z poważaniem, 

Marcin Łowicki 

Projekt Włącznik Obywatelski 
Zespół ds. monitorowania konsultacji społecznych w Toruniu 

 


